

## **Burgener Research Graduate Student Travel Award**

Burgener Research has established the Student Travel Award in order to provide funding for an exceptional student at the graduate level to attend and present his/her work in analytical science or spectroscopy related field at the annual conference of the Canadian Society for Analytical Sciences and Spectroscopy. One award will be given in the amount of \$500 during an award ceremony.

Applicants will be evaluated on the basis of their research accomplishments as demonstrated through the submission of an extended abstract for a 30-min oral presentation (including questions) during the plenary session at the beginning of the 63<sup>rd</sup> International Conference for Analytical Sciences and Spectroscopy (ICASS), which will be held in Montreal, on 25-28 June 2019.

Applications must be received by **8 May 2019** at [christian.reber@umontreal.ca](mailto:christian.reber@umontreal.ca). The recipient will be notified in mid-May. The award ceremony, when the recipient will receive his/her award (in the amount of \$500), will be held immediately before his/her oral presentation at the 63<sup>rd</sup> ICASS, on the morning of 26 June 2019.

### **Eligibility Requirements:**

1. Canadian citizenship or landed immigrant status.
2. Graduate student doing a research project in an analytical science or spectroscopy related field.

### **Applications (letter size page, 12 pt font, 1" or 2.5 cm margins) must include:**

1. The completed application form.
2. A maximum two page extended abstract for the work to be presented at ICASS.
3. One reference letter (preferably from the supervisor of the applicant).

### **Allocation de voyage Burgener Research pour étudiant gradué**

Burgener Research a établi une allocation de voyage pour un/e étudiant/e gradué/e afin de fournir une aide à un/e étudiant/e exceptionnel/le au niveau études supérieures qui voudrait assister et présenter ses travaux sur un projet relié aux sciences analytiques ou à la spectroscopie au congrès annuel de la Société canadienne pour les sciences analytiques et la spectroscopie.

Les candidatures seront évaluées sur la base des accomplissements de recherche tels que présentés dans un résumé allongé pour une présentation orale de 30 min (questions incluses) pendant la session d'ouverture plénière du 63<sup>e</sup> Congrès international sur les sciences analytiques et la spectroscopie (ICASS), qui se tiendra à Montréal du 25 au 28 juin 2019.

Les formulaires de candidatures doivent être reçus au plus tard le **8 mai 2019** à [christian.reber@umontreal.ca](mailto:christian.reber@umontreal.ca). Le/la gagnant/e sera avisé/e à la mi-mai. La remise de prix (d'un montant de \$500) aura lieu immédiatement avant la présentation orale du/de la gagnant/e au 63<sup>e</sup> ICASS, le matin du 26 juin 2019.

### **Critères d'éligibilité:**

1. Être citoyen/ne canadien/ne ou résident/e permanent/e.

2. Être un/e étudiant/e aux études supérieures oeuvrant dans un projet relié aux sciences analytiques ou à la spectroscopie.

**Les demandes (format lettre, fonte 12 pt, marges de 1" ou 2.5 cm) doivent comprendre:**

1. Un formulaire dûment rempli.
2. Un résumé d'un maximum de deux pages du travail qui sera présenté à ICASS.
3. Une lettre de recommandation (de préférence venant du/de la superviseur/e du/de la candidat/e).

## **Application Form for the Burgener Research Graduate Student Travel Award**

### RESEARCH SUPERVISOR:

Name:

E-mail Address:

Phone Number:

### APPLICANT:

Last Name:

Given Name(s):

Street Address:

City/Town:

Province:

Postal Code:

Work Phone Number:

E-mail address:

Current Academic Institution:

Program and Year of Study:

Short Description of Research Project:

Applicant Signature:

Date:

**Formulaire de candidature pour allocation de voyage Burgener Research  
pour étudiant gradué**

SUPERVISEUR/E DE RECHERCHE:

Nom:

Adresse courriel:

Téléphone:

CANDIDAT/E:

Nom:

Prénom(s):

Adresse postale:

Ville:

Province:

Code Postal:

Téléphone (travail):

Adresse courriel:

Institution académique actuelle:

Programme et année d'étude:

Brève description du projet de recherche:

Signature du/de la candidat/e:

Date: